
Амбасадор САД у Сеулу: Драго ми је што није било "божићног поклона" од Северне Кореје
четвртак, 16 јануар 2020 14:43

Амерички амбасадор у Јужној Кореји изјавио је да је изненађен и задовољан што
Пјонгјанг није САД испоручио нежељени "божићни поклон".

  

  

Он је додао и да је председник Доналд Трамп и даље уверен да ће доћи до
денуклеаризације Северне Кореје.

  

Почетком децембра севернокорејски званичници су упозорили на могући "божићни
поклон" наводећи да Трамповој администрацији истиче време за спасавање нуклеарних
преговора и да од Вашингтона зависи да изабере какав "поклон" жели да добије од
Пјонгјанга.

  

Спекулисало се да би то могла да буде нека ракетна проба, што се није догодило.

  

"Може се рећи да сам лично изненађен, али ми је такође и драго што није било божићнег
поклона", изјавио је новинарима амерички амбасадор Хари Харис у Сеулу.

  

Харис је рекао да и Трамп и јужнокорејски председник Мун Џае-ин "држе врата
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отворена за преговоре и надају се да ће Ким Џонг Ун проћи кроз та врата".

  

"Лоптица је у његовом терену", истакао је Харис, пренео је АП.

  

(Танјуг) 
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